

POŘADATEL, ORGANIZER,
ORGANIZATOR

Autoklub Bohemia Sport v AČR
Sosnová 200
470 01 Česká Lípa
Czech Republic

GPS: 50°39'30.492"N 14°32'24.720"E

tel: +420 487 824 745
fax: +420 487 521 789

email: organization@rallybohemia.cz
http: www.rallybohemia.cz

CENTRUM, CENTRE, CENTRUM
RB 2012

Vzdělávací centrum Na Karmeli
Na Karmeli 1457
293 01 Mladá Boleslav
Czech Republic

GPS: 50°24'56.19"N 14°54'8.933" E

http: www.nakarmeli.cz

 | vzdělávací centrum
MLADÁ BOLESLAV

MAPA ČESKÉ REPUBLIKY
MAP OF CZECH REPUBLIC



12. - 15. 7. 2012



ŠKODA





Rally Bohemia je automobilová soutěž, pověstná svými náročnými rychlostními zkouškami nejen v České republice, ale i v zahraničí. Rally s dlouholetou tradicí bude v červenci pokračovat již 39. ročníkem. Soutěž je v letošním roce součástí FIA Evropského poháru – Central s nejvyšším koeficientem 10. Pořadatelem je Autoklub Bohemia Sport v AČR, hlavním partnerem Škoda Auto a.s. Mezi významné partnery patří statutární město Mladá Boleslav a Liberecký kraj. Ředitelství rally, start a cíl jsou soustředěny do města automobilů, Mladé Boleslavi.

Vlastní soutěž se odehraje ve dvou, přibližně stejně dlouhých a náročných etapách, na asfaltových, velmi technických rychlostních zkouškách. V pátek 13. července proběhne slavnostní start v Mladé Boleslavi. První etapa odstartuje v sobotu ráno a bude obsahovat mimo jiné „Paralelní Show v Sosnové“ kde se můžou fanoušci těšit i na několik přírodních a umělých skoků. Nedělní etapu ozdobí nové náročné rychlostní zkoušky v podhůří Jizerských hor.

Centrální servisní areál je situován do prostoru letiště Hoškovice u Mnichova Hradiště. Celková délka soutěže je 700 km, z čehož 16 rychlostních zkoušek představuje 198 ostrých kilometrů.

Rally Bohemia is the car racing competition well-known for its challenging special stages not only in the Czech Republic but also abroad. This rally has a long tradition, which will carry on in July with its 39th anniversary. Yet again it is credited by FIA European Rally Cup with coefficient 10. The Autoklub Bohemia Sport in AČR is the organizer and the Škoda Auto Company is the main partner. Among those very prestigious partners belong the statutory town of Mladá Boleslav and Liberec region. The headquarters, start and finish are situated to the city of cars, Mladá Boleslav.

Rally Bohemia will take place in two legs almost of the same length at difficult and very technical special stages on the asphalt surface. The ceremonial start takes place on Friday 13th July in Mladá Boleslav. The first leg starts on Saturday in the morning and among other stages it will also contain the special stage in Sosnová, where the fans can look forward to several natural and also manmade jumps. Sunday's leg will be laced with the most demanding special stages situated in the foothills of the Jizera Mountains.

Central service zone can be found in the area of the Hoškovice airport near Mnichovo Hradiště town. Total length of the whole competition is 700 kilometres, where 16 special stages represent 198 cutting-edge kilometres.

Die Rally Bohemia ist ein Motorsport-Wettbewerb, der mit seinen anspruchsvollen Wertungsprüfungen nicht nur in Tschechien, sondern auch im Ausland legendär ist. Die Rally mit ihrer mehrjährigen Tradition findet im Juli 2012 schon im 39. Jahrgang statt. Der Wettkampf ist in diesem Jahr ein Teil des Europäischen FIA-Pokals (Central mit dem höchsten Koeffizienten 10). Veranstalter ist der Autoklub Bohemia Sport im AČR, der Haupt-Partner ist die Firma Škoda Auto a.s. Zu den bedeutenden Partnern gehört die Stadt Mladá Boleslav und der Kraj Liberec. Die Rennleitung sowie die Start- und Zielpunkte befinden sich in der Automobilstadt Mladá Boleslav.

Der eigentliche Wettkampf spielt sich in zwei annähernd gleich langen und technisch anspruchsvollen Wertungsprüfungen auf Asphaltstrecken ab. Am Freitag, dem 13. Juli ist der feierliche Start in Mladá Boleslav. Die erste Etappe beginnt am Samstagmorgen und beinhaltet u. a. die „Parallel-Show in Sosnová“, bei der sich die Fans auf mehrere natürliche und künstliche Sprünge freuen können. Die Sonntags-Etappe wird durch neue schwere Wertungsprüfungen beim Isergebirge verziert.

Das zentrale Service-Areal befindet sich auf dem Gelände des Flughafens Hoškovice bei Mnichovo Hradiště. Die Gesamtlänge des Wettbewerbs beträgt 700 km, von denen die 16 Wertungsprüfungen 198 „scharfe“ Kilometer darstellen.

PROGRAM RALLY:

Pátek 13. července

07:00 Administrativní a technická přejímka - servisní areál Hoškovice
09:00 Shakedown
18:00 Slavnostní start Mladá Boleslav

Sobota 14. července

08:00 1.etapa rally
17:30 „Paralelní Show v Sosnové“

Neděle 15. července

08:00 2.etapa rally
16:40 Cíl Rally Bohemia Mladá Boleslav

PROGRAMME OF THE RALLY:

Friday 13th July

07:00 Administrative and technical scrutineering - service area Hoškovice
09:00 Shakedown
18:00 Ceremonial start

Saturday 14th July

08:00 First leg of rally
17:30 Parallel Show in Sosnová

Sunday 15th July

08:00 Second leg of rally
16:40 Finish of rally in Mladá Boleslav

DAS PROGRAMM:

Freitag, 13. Juli

07:00 Administrative und technische Übernahme auf dem Service-Areal Hoškovice
09:00 Shakedown
18:00 Feierlicher Start in Mladá Boleslav

Samstag, 14. Juli

08:00 1. Rally-Etappe
17:30 „Parallel-Show in Sosnová“

Sonntag, 15. Juli

08:00 2. Rally-Etappe
16:40 Ziel der Rally Bohemia Mladá Boleslav

RALLY BOHEMIA

